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Medlemmerne af Studienævnet for Forretningsudvikling og Teknologi  

 

Referat af ekstraordinært møde i Studienævnet for  

Forretningsudvikling og Teknologi  

  

Tid: Tirsdag den 12. maj 2020, kl. 9.00 – 9.30  

Sted: Skype 

 

 

 

Dagsorden: 

1. Drøftelse af og beslutning om omlægning af mundtlige eksamener i forbindelse med fase 2 i 

genåbningen 

Bilag 1a: Sagsfremstilling, genåbning, mundtlige eksamener S20, 2020, bilag 1b: Aarhus 

BSS, eksamensplan S20  

 

Til stede:  

Lektor Hans Henrik Hansen (formand)  

Lektor Torben Tambo 

Adjunkt Marcus Tor Sommerbirk  

Studerende Cecilie Damgaard Jensen (næstformand) 

Studerende Rasmus Støttrup (observatør, BDE) 

Studerende Faiza Awad Engdal Nielsen (observatør, GMM) 

Lektor Jan Laursen (observatør)  

Lektor John Bang Mathiasen (observatør) 

 

Desuden deltog:  

Mette Bak Odder, Vejledning og studieinformation (observatør) 

Tine Fuglsang, Uddannelseskvalitet og studienævnsbetjening (referent) 
 

Punkt 1. Godkendelse af omlægning af mundtlige eksamener S20 i forbindelse med den 

gradvise genåbning 

Til punktet var fremsendt sagsfremstilling fra beredskabsgruppen samt den mundtlige eksamensplan 

for S20. Fase 2 af genåbningen betyder, at universiteterne med virkning fra 18. maj har mulighed for at  

afvikle undervisning og eksamener, hvor der er krav om fysisk fremmøde. Det er tidligere besluttet at 

prioritere mundtlige eksamener ved en mulig genåbning.  

 

På denne baggrund drøftede studienævnet de seks punkter i indstillingen fra beredskabsgruppen. Det 

blev drøftet, om alle eksamenerne skulle omlægges tilbage fra online til onsite. I den forbindelse var der 

enighed om, at de fag, der er omlagt fra mundtlig til skriftlig ikke ændres. På BDE og GMM var der et 

generelt ønske om, at alle mundtlige eksamener skulle omlægges tilbage fra online til onsite. Der vil ikke 

være gruppepræsentationer i den forbindelse, men udelukkende være tale om individuelle eksamener. 

På cand.polyt. ville studielederen undersøge yderligere blandt underviserne i forhold til, hvilke fag der 

skulle forblive online og vende tilbage vedrørende dette. Fra studenterrepræsentanternes side blev det 

fremhævet, at der er vigtigt, at der meldes klart og hurtigt ud til de studerende, så der ikke skabes yder-

ligere forvirring.  
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I forhold til de udenlandske studerende, der er rejst hjem, blev det ud fra et lighedsprincip drøftet, som 

det kunne accepteres med forskellige eksamensvilkår inden for samme fag i form af henholdsvis onsite 

og online format. Ud fra den særlige situation var der enighed i studienævnet om at godkende dette. 

Brug af censor blev ligeledes drøftet, og der var fra studienævnets side ønske om i videst muligt omfang 

at gøre bruge af online-censorer.  

 

På baggrund af disse drøftelser besluttede studienævnet følgende: 

 
 Som udgangspunkt omlægges alle mundtlige eksamener til onsite-format. Der kan være undta-

gelser, hvor det ud fra en faglig vurdering skønnes mest hensigtsmæssigt at bibeholde online 

formatet. De fag, der er omlagt fra mundtligt til skriftligt format bibeholdes. BDE og GMM om-

lægger alle mundtlige eksamener tilbage til et onsite format. Studielederen for cand.polyt. un-

dersøger, hvilke eksamener, der forbliver online og hvilke, der omlægges tilbage til onsite for-

mat, og giver studienævnssupporteren en tilbagemelding på dette hurtigst muligt.  

 

 Såfremt det skulle blive muligt som følge af en omgjort universitetsbeslutning, besluttede stu-

dienævnet, at omlægningerne skulle være gældende fra den 18. maj. 

 

 Det blev besluttet, at der bør være ensartede eksamensvilkår ift. online vs. onsite i de tilfælde, 

hvor en mundtlig eksamen i et fag er fordelt over flere dage. 

 

 Det blev besluttet, at udvekslingsstuderende, der er rejst hjem, kan afvikle deres eksamen on-

line. Det samme gør sig gældende for internationale fuldtidsstuderende, der er rejst hjem som 

følge af den aktuelle situation. 

 
 Der var tilslutning til de i sagsfremstillingen foreslåede prioriteringsprincipper. 

 
 Der var tilslutning til, at der kan være særlige hensyn at tage. Der blev efterlyst nogle generelle 

retningslinjer for dette. Der er lavet online-aftaler med de fleste censorer, der var ønske om, at 

disse bibeholdes.  

 
Mødet sluttede 09.45 
 
 

Hans Henrik Hansen, formand / Tine Fuglsang, referent 
 

 

 


